
 

 

Fagmøte Plommer 

Heimlund (Innvik) -  12.01.16 kl 18 

 

BAMA signaliserer at de vil ha mer plommer!! 

BAMA ønsker seg både konvensjonell og økologisk produksjon. 

 

Sesongen 2015 ble av det utfordrende slaget i vår region, på grunn av 

klimamessige faktorer. Nå ser vi framover, lære av erfaringene og ta 

sikte på en god sesong i 2016.  

Vi vil derfor invitere alle plommeprodusenter til fagmøte i Innvik. 

Program: 

 Oppsummering sesongen 2015 (Innvik Fruktlager SA, Rune Vereide, NLR) 

o Kvantum 

o Utfordringer 

o Erfaringer 

o Gjødsling/Sprøyting 

 Planer framover, plantetilgang 

 Prosjekt Plommesvinn (Jorunn Børve, NIBIO) 

 Økologisk plommeproduksjon (Gunnhild Jaastad, Lars Nå) 

 

Viktig at alle plommeprodusenter prioriterer dette, slik at vi sammen kan styrke 

og øke produksjonen av kvalitetsplommer i vår region. Alle produsenter bes ta 

med seg sprøytejournal og gjødselsplan for sine felt.  

 

Påmelding innen:  11. januar 2016 

henriette@innvikfrukt.no / mob. 46949108 
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